

Date: 18/04/2022

التاريخ: 2022/04/18

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

After Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Confirmation of news

الموضوع: تأكيد الخبر الصحفي

With regards to the email received on 15/04/2022 related to the news that "Dubai Investments will invest the 50% "EMICOOL" divestment amount in several ways, including entering new investments, reducing debt, and paying exceptional dividends to the shareholders of Dubai Investments and added that the deal increased the profitability by the equivalent of 950 million dirhams". Dubai Investments would like to confirm that this was mentioned during the interview with Al Arabiya TV on 14/04/2022 by Khalid bin Kalban.

بالإشارة إلى البريد الإلكتروني المستلم من قبلكم بتاريخ 2022/04/15 بحسب خالد بن كلبان نائب رئيس مجلس الإدارة وكبير المسؤولين التنفيذيين " أن الشركة ستقوم باستثمار مبلغ الخارج من نسبة 50% من شركة "إيميكول" بعدة طرق من بينها الدخول في استثمارات جديدة وتخفيض المديونية ودفع أرباح استثنائية لمساهمي دبي للإستثمار، وأن الصفقة منحت الكثير من الايجابية لدبي للإستثمار، حيث ارتفعت الربحية بما يعادل 950 مليون درهم". تؤكد الشركة أن التصريحات جاءت خلال مقابلة مع قناة العربية بتاريخ 2022/04/14.

Yours faithfully,
For Dubai Investments PJSC

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،
عن دبي للإستثمار ش.م.ع

نجات قصير

مديرة التسويق والاتصال المؤسسي للمجموعة

Najat Kassir

Group Marketing and Communications Manager

Cc.: Securities and Commodities Authority

نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع

